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Referat - Klubbledermøte 28. og 29. oktober 2023  

Tid/Sted: Vår energi Sola arena lørdag kl. 12-18 og søndag kl. 09-14  

Til stede:  

Alle BMX- klubber begge dager  

Lørdag: Sportssjef BMX Tore Navrestad og konstituerende generalsekretær Kjersti Størset. 

Referent: Monica Solberg-Leinebø  

1. Mental trening for utøvere. Hva tilbyr klubbene utøverne? – diskusjon, men ingen konklusjon.  

2. Presentasjon av Dal IL BMX / Anders  

3. Innlegg fra konstituerende generalsekretær Kjersti Størset  

• om strategiarbeidet til NCF som er startet opp av styret i 2023  

• vi må rigge oss for den nye visjonen: "Et halvt hjul foran" og de tre mestringsstrategiene "innovativ, 

attraktiv og synlig". 

• informerte om den økonomiske situasjonen til forbundet og at det jobbes med kostnadskutt i størrelse  

5-6 mill. av omsetning på ca. 35 mill. Budsjettet til BMX kan derfor ikke økes for 2024. Vet ikke om det blir 

likt i 2024 som 2023. 

• snakket om regionenes arbeid og kontakt med klubbene.  

4. Klubbenes strategiarbeid og arbeid for rekruttering og å beholde ungdommene som syklister 

• innspill fra Dal og Bærum  

• innspill til visjon: bedre med godt gjort enn godt sagt  

• kan finne mye nyttig i NIF sin klubblederhåndbok  

• engasjere ungdomstrenere for bl.a. å beholde syklistene i klubben  

• ha rekrutt-trening for de nye interesserte i tillegg til ordinær trening  

• hva med prøvesykling i samarbeid med andre sykkelgrener, på en arena der de kan prøve flere grener? 

• mestringsstrategi: for alle BMX: verdensmestre i barneidrett og frafall av ungdommer.  

• vi er gode på mestring, men samtidig også på å glemme samhold  

• NCF er det forbundet med størst frafall i idretten for å rekruttere og beholde ryttere: bør vi organisere 

trening og avvikle løp på en annen måte?  

• vær obs på at guttene havner i puberteten med 3-4 års mellomrom. Må ha en sterk psyke for å komme 

gjennom dette og bli værende i miljøet  

• for å beholde utøvere må en også ha et landslag og se opp mot for å beholde ryttere, tilby rytteravtale 

der de tilbys privilegier og forpliktelser for deltakelse i klubben.  

• blir attraktivt opprette sosialkomite i hver klubb og kan hende også en felles for klubber i samme region 

til rekruttering: f.eks. som klassekontakt på barneskolen: invitere til aktivitetsdag og invitere til 

bursdagsselskap på BMX banen  

• utviklingstrapp hva med Talent team, hvordan ivaretar vi de utøverne som står utenfor?  



 
 

 

• vi skal ha respekt for toppidrettsutøverne, men må kunne stille krav til at de stikker innom på trening og 

løp av og til.  

• et voksenproblem med tribunesnakk som er negativt ladet  

5. Sport Talent team og CTN  

• Tore Navrestad - Har tatt ut et ungt lag for 2023 da de eldste ikke holdt nivået. Ser på er det som viktig å 

holde hjulene i gang på rekrutt-trening og han skal ha møte med rekrutt-trener i Region sør. Ønsker å ha 

det samme i øst.  

• anbefaler utøvere som ønsker seg inn på TT å se på uttakskriteriene for å delta på Talentteam. Klubbene 

må stille krav til utøverne. 

• i region øst er det utfordring med snø fra november til april 

• evaluering av CTN i 2023: har fungert bra mht. bestilling av telt og mat. En utfordring med foreldre som 

kommer i teltet som ikke har noe der å gjøre. En må være tydeligere på informasjon til disse. Det er også 

viktig at utøverne har med seg ID-kort og helsetrygdkort på BMX banen ifm. konkurranse. CTN har hatt et 

budsjett på kr. 60.000 i 2023 og ser ut til å gå med kr 20.000 i overskudd. Klubbene er enige om å la 

overskuddet stå på en egen konto som ikke administreres av NCF, men av We are BMX. Jostein fra 

Aremark sjekker for sikkerhets skyld at We are BMX kan håndtere dette. Det er ønskelig at TT og CTN 

ryttere er i samme telt, men det er et klart krav for dette at foreldre uten akkreditering da ikke er i teltet 

og at ryttere som er ferdige å sykle forlater teltet og ikke kommer tilbake, samt at utøvere som skal sykle 

ikke ankommer før kort tid før egen trening begynner.  

6. Norges Cup, klasser, premiering mm  

• Det ble diskutert 15+ superklasse eller å beholde 17+ superklasse med ny 17 challenge. Klubbene er 

samstemmig enige om et forslag der en beholder 17+ superklasse og en ny 17+ challenge klasse. Se 

vedlagte notat.  

• Premiering. Hvorfor premiering? Ytre motivasjon. Enighet om å ta bort pengepremie for challenge og 

diskusjon omkring størrelse på pengepremie for superklasse. Diskusjon omkring 1/3 premiering. 

Enighet om pokaler opp t.o.m. 12 år, med plassering 1.-3. plass. Kjører premiering K/M 17+ 

superklasse som i 2023. Diplom til finale Challenge og en kul gave til 1.-3. pl. Ikke 1/3 premiering, men 

pallen 1.-3. pl. uavhengig av antall deltakere.  

• Vedrørende stipend fra NCF for Championships: Dette fordeles på sammenlagt 1., 2. og 3. pl. for 

Championship. Deles ikke ift. U23 og Jr. som i 2023.  

• Krav om deltakelse på 5 av 7 løp i alle klasser fra 13+ for sammenlagt premiering, inkl. NCF-stipend. 

Det gjøres ikke endring på verdi på sammenlagt premiering, annet enn at det skal gis like 

deltakerpremier til alle unntatt 1.-3. pl. i alle klasser 11/12+.  

• Informasjon om bruk av sqorz. Torgeir Matre har med seg Tonje A Solheim på at vi går over til å bruke 

Sqorz. GU tar kontakt med NCF administrasjon for å sjekke hvordan dette kan ordnes formelt og 

praktisk med eventuell påmelding direkte i sqorz.  

• NC skal kjøres med 4 innledende runder.  

• Det skal grunnet personvern ikke være tillatt med kamera på hjelm. Monica spiller inn til 

administrasjonen i NCF hvordan samtykke kan gis til deling av bilder.  

 

 

 

 

 

 



 
 

 

7. Anlegg 

• Dal IL BMX informerte og tar gjerne imot innspill og hjelp. Send e-post til 

anders.berglie@gmail.com. 

• Rita fra Sandnes BMX informerte om hvordan det går fremover med arbeid med å få etablert ny 

innehall. 

• Simon fra Moss BMX informerer om arbeidet i region Øst. Vurderer også overbygg på en 

utendørsbane.  
 

8. NC og NM fra et kommissærperspektiv 

• se vedlegg fra Jan Erik Johannesen  
 

9. Neste års klubbledermøte  

• skal være siste helg i oktober i region Øst eller TeVeBu 

 

10. Husk Forbundsting i Stjørdal 9. og 10. mars 2024 

mailto:anders.berglie@gmail.com

